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Hoi allen

Nog even wat extra info over dit punt want het is zowel in alteringsoverleg als in doc aan de orde gekomen.

Idee waarom de modellering nodig is is om een uitspraak te doen of ons beleid nog zinvol is (van sturen op ic / ziekenhuiszorg)
Daar kwam [JEEZ mee in doc en vind ik een terechte vraag. In torentje kwam het vandaag natuurlijk ook aan de orde.

Dus we hebben de modelleurs nodig om een beleidsmatige kwestie te beantwoorden.

In alerteringsoverleg heb ik wat weifelend geantwoord omdat het best moeilijke vraag / antwoord is
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Onderwerp: RE: Alert-Overleg Covid 8 september 2020

Hoi [EEE e a.

Het laatste bericht is datERE er druk mee bezig is. Zinsnede uit bijgevoegde email van 27-8 luidt: "We zijn hier mee bezig. We

werken aan prognoses voor IC bezetting en ziekenhuisbezetting, in dezelfde trend als de graficken die FReerder

deelde in de briefings voor de tweede kamer. Omdat we nu relatief lage aantallen IC bezetting hebben met een

fluctuerende Rt, kennen deze uitkomsten een breed interval wat ervoor zorgt dat het niet erg informatief is. We zijn
nu aan het kijken of dit beter kan.”

1k za {KEY ragen naar de SvZ en planning en (nogmaals) aangeven dat wij een actualisatie van deze cijfers echt nodig hebben.

Vriendelijke groeten val EE

Verzonden: dinsdag 8 september 2020 22:17



Hadden wij al prognose van rivm op ontwikkeling aantal zkh en ic opnamen ?

Zie onderstaand vraag van az

coronadashboard.rijksoverheid.nl
Ministerie van VWS

T.+31

E. minvws.nl

Van: 5.1.2e

Datum: dinsdag 08 sep

Aan:

@minvws.nl>,

van: JERE onnien.n>
Verzonden: dinsdag 8 september 2020 19:00

Onderwerp: Alert-Overleg Covid 8 september 2020

Dag allen,

Hieronder de hoofdlijnen van ons Alert-overleg van vanavond.

Fijne avond en groet,

5.1.2e

1. Actueel beeld

- VWS deelt dat het aantal geconstateerde besmettingen
vandaag 964 is en geeft nadere duiding:
- Amsterdam valt op met 220 besmettingen en Haaglanden (148) en

Rotterdam (100) laten ook opmieuw relatief hoge besmettingscijfers
zien.

- Hollands Midden springt ook in het oog met 68 vastgestelde
besmettingen.
- Het reproductiegetal (de R) staat op 1.17
- Het gemiddelde percentage positief getesten over vorige week ligt op
28.
- De meeste besmettingen worden vastgesteld in de groep van 20 tot 40

jarigen.
- Er zijn 522 bekende clusters (+66 t.0.v. vorige week). Nog altijd
ontstaan veel besmettingen onder husgenoten in de familiesfeer, met

kennissen en vrienden, vrijetijdsbesteding. Daarmaast worden er relatief
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veel clusters die zijn ontstaan mn cafe’s geconstateerd.
- AZ vraagt onder meer met het oog op de APB komende week

naar het effect van de extra besmettingen op ziekenhuisopnames
en op IC-bedden (ook in relatie tot

leeftijdscohorten). Zickenhuisopnames en IC-bezettingen laten

vooralsnog een andere ontwikkeling zien dan eerder in bijvoorbeeld
april en mei het geval was. VWS kyjkt hier met het RIVM naar. Aan de

hand van analyses kan worden bezien hoe hier eventueel op gehandeld
zou kunnen worden. VWS beziet hoe lnerover advies te vragen aan het

RIVM.

2. Buitenland

- BZ gaat kort in op de aangepaste reisadviezen voor een aantal Franse

departementen en de Griekse eilanden. Het RIVM geeft aan dat op basis

van de huidige ontwikkelingen Frankrijk mogelijk integraal op oranje
gezet zal moeten worden.

-BZ. VWS en JenV verzenden vrijdag as. de Kamerbrief over

uitzonderingscategorien voor quarantaine voor reizigers uit oranje
gebieden.
- AZ geeft aan dat IlenW hier voor het Kamerdebat donderdag vast een

kader/factsheet over ontvangt.

JES raagt BZK een update over Cariben te verzorgen in een

komend DOC-19.

- AZ vraagt naar het proces rondom de landen buiten de EU waarover m

EU-verband gesproken zou worden. (O.a.Thailand, Uruguay, Tunesig,

Rwanda,). BZ schetst kort het tot heden gevolgde proces en komt hierop
terug.

2. Langere termijn

- De regionale ontwikkelingen en met name de mogelijke maatregelen
naar aanleiding van de besmettingscijfers in de drie meest getroffen
regio’s (Haaglanden, Rotterdam Rijnmond en Amsterdam Amstelland)
worden besproken. De burgemeester van Den Haag spreekt naar

verwachting vanavond nog telefonisch met minister de Jonge na eerder

overleg met minister Grapperhaus.

- AZ en NCTV vragen
- onder meer op basis van eerder ontwikkelde

scenario’s - wat de GGDen in de regio’s concreet aan gezette stappen
verwachten te nemen en wat daarover bekend gemaakt is vanuit de

regio’s. De betreffende regio’s laten al een aantal dagen een verhoging
zien. Van belang is om tijdig het vervolgproces inzichtelijk te hebben

vanuit de betreffende regio’s. Alle deelnemers in de call zijn het erover

eens dat wanneer er goed zicht is op de verwachte vervolgstappen en

regionale maatregelen en een bijbehorend tijdpad vanuit de regio’s dit

zal helpen om de bewindslieden te informeren. Bovendien zal dit helpen
in de communicatie over de samenhang tussen de regionale aanpak en

nationale aanpak. In de regio’s is en wordt momenteel in diverse gremia
gesproken over te nemen maatregelen.
- AZ geeft aan dat het van toegevoegde waarde zou zijn in de

advisening van betrokken bewindslieden als er vamut de betreffende

regio’s inzichtelijk gemaakt kan worden hoe en wanneer welke

informatie beschikbaar komt over eventuele maatregelen (een beknopt
tijdpad).
SEER ECE heeft hierover intensief contact met de betreffende
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(veiligheids)regio’s en informeert de leden van het Alert Overleg en

andere betrokkenen later vanavond over de laatste ontwikkelingen.

3. Handhaving
- De conclusies van het onderzoek naar de pilots met verplichte

mondkapjes is vertrouwelijk gedeeld met VWS en door

Veiligheidsregio Rotterdam Rijnmond. De wtkomst 1s op hoofdlijnen
dat niet vastgesteld kan worden of het verplicht stellen van het dragen
van mondkapjes bijdraagt aan een betere naleving van de 1,5m

maategel. VWS geeft aan dat van belang is duidelijk af te spreken
wanneer hierover gecommuniceerd wordt, ook in relatie tot het

Kamerdebat donderdag met de minister van IenW. [JJ overlegt met
de VR over de opvolging.

4. Zaken die voorgelegd dienen te worden aan de betrokken

bewindspersonen

- Geen punten

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektronisch verzenden van berichten.
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